
 

 
 

 

Styrelsemötesprotokoll från 2020-08-27 vid falu bridgeklubbens lokal 

 

Närvarande: 

GT-Gunnar Tunkrans, ordf. 

EC-Efrem Cachrimanidis sekr. 

AC-Ann Christin Cachrimanidou, ord medlem 

LT-Lars Thuresson, ord medlem 

AJ-Annika Johansson, ord medlem 

JF-Joyce Fahlstad, Suppl 

 

 

Dagordning 

Den utskickade dagordningen godkändes. 

 

Föregående mötesprotokoll  

Protokollet från föregående mötet godkändes. 

 

Ekonomi 

AJ presenterade klubbens resultatrapport tom juli 2020.  

Årets underskott blir då drygt 22.000 kr p g a missade spelintäkter och Corona pandemin 

Försäljning av Restaurang-chansen pågår. Annika skall hämta dessa 1: a september. De som 

har förbeställt kan hämta dem. De kommer att ligga på bordet där brickorna brukar ligga. 

 

Det finns 5st Restaurang-chanser i digital form som app. i telefonen som Ni kan köpa. 

Kontakta Annika Johansson ifall Ni är intresserade. Det är viktigt att alla försöker sälja för att 

få bättre ekonomi för klubben. 

 

Spelprogram 

Vi börjar spela på Falu Bridge Klubb söndag den 30e augusti och tisdag 2a september. 

Max antal par 12. Först till kvarn gäller. 

Det blir barometerspel, men resultatet visas inte efter varje rond för att undvika trängsel och 

corona smitta. GT skriver ut guidekort till detta. 

 

Åtgärder p g a covid-19 

Medlemmar får komma till klubben bara om de är friska enligt folkhälsomyndighetens 

rekommendationer. Man håller avstånd och undviker ansamling vid entrén.  

Så fort man kommer in går man och sätter sig vid ett bord och väntar på att spelet börjar. 

Nord sköter bridgemate och Syd brickorna. Öst väst kommer att flytta sig efter varje rond. 

Bridgemate avtorkas med sprit efter avslutat spel. 

Vi spelar utan skärmar, men poängterar att vi alla måste vara noggranna med handhygien (tvål 

och vatten). Hand sprit finns på klubben nära varje spelbord.  

För att undvika närkontakt hämtas kaffet som serveras i kaffekoppar i lugn takt till var och en. 

 

 



Ansvarsfördelning 

EC ansvarar för beställning/volymvaror/sällanköp 

AC skall ansvara för köksdelen samt städ av köket ,om hon kan få hjälp med inköp av varor. 

LT tar hand om försäljning och priser. 

AJ sköter bridgeutrustning 

MHA ansvarar att övriga städinsatser bli gjorda 

GT tar hand om underhåll som anses nödvändigt och beställning av brickor samt även 

ev.trivsel aktiviteter. 

JF sköter överenskommelse med Home made samt städuppföljning. 

 

EC skall fråga Gunbritt Dalmanner om hon kan tänka sig rapportera tisdagsresultat och Mona 

Svevar om hon kan rapportera söndagsspelet till tidningarna. 

 

Nybörjarkurs 

Nybörjarkursen föreslås börja i september i år då 50% av de anmälda ville det. Övriga 50% 

önskar det senare. GT säger att vi då kan ha en ny nybörjar kurs efter årsskiftet. 

 

Övriga frågor  

AJ skall se till att alla i styrelsen har en nyckel till klubblokalen. EC+ AC kan tänka sig ha en. 

 

Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte kommer att hållas torsdagen den 22 september 2020 kl. 17.00 i 

bridgelokalen. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

………………………………………………. 

Efrem Cachrimanidis, sekr. 

 

Justeras: 

 

………………………………………………. 

Gunnar Tunkrans, ordf. 

 

 

 

 

 

 
 


